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Vragen van het lid Madlener (PVV) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht dat bestrijdingsmiddelen die mogelijk een 
gevaar vormen voor mens en milieu veel te lang blijven toegestaan 
(ingezonden 28 augustus 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht1 waarin staat dat de verplichte herbeoordeling 
bij tientallen pesticiden jarenlang wordt uitgesteld, zelfs als ervan geconclu-
deerd is dat ze ernstige risico’s met zich mee kunnen brengen? 

Vraag 2
Kunt u zich vinden in het beeld dat door Foodwatch geschetst wordt dat de 
goedkeuringen van stoffen die naar verwachting niet voldoen aan de 
wettelijke veiligheidscriteria en dus bij herbeoordeling zouden worden 
afgekeurd, automatisch worden verlengd? Of vindt u dit overtrokken? 

Vraag 3
Deelt de u de mening dat er onmiddellijk een einde moet komen aan 
klakkeloze verlengingen van verouderde goedkeuringen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Welke stappen gaat u ondernemen om deze misstand aan te pakken?

1 https://www.foodwatch.org/fileadmin/foodwatch.nl/Onze_campagnes/Schadelijke_stoffen/
Documents/Rapport_foodwatch_Ten_minste_onhoudbaar_tot.pdf
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